
Майбутні фахівці спеціальності Фізична культура і спорт обговорювали легку атлетику з наукової точки зору

12 лютого відбулось чергове засідання постійно діючого наукового гуртка «Спортивний
Олімп» та тему «Легка атлетика в Національній системі фізичного виховання. Розвиток
легкої атлетики в Україні». Доповідачами на заході виступили викладачка КФК СумДУ
Бондаренко О.Є. та здобувач освіти Мухотінов Денис. Учасники обговорювали значення
легкої атлетики в системі фізичного виховання, класифікацію та характеристику
легкоатлетичних вправ. Студент 1 курсу Пономарьов Артур доповів на тему «Розвиток
легкої атлетики в Україні», в рамках якої проаналізував інформацію щодо розвитку
легкої атлетики в Україні в порівнянні зі світовим досвідом, зазначивши, що Україна має
великий потенціал у виявлені талановитої молоді в легкій атлетиці. Розбудова системи
талантів та підтримка молодих спортсменів є пріоритетом для подальшого розвитку цієї
галузі.
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